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INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imi ę i na z wisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29.06.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

W związku z prośbami mieszkańców proszę o wykonanie co najmniej jednego l[) 

progu zwalniającego na odcinku drogi gminnej Eichendorffa od mostu do 

mostu. 

Argumentem za progiem zwalniającym jest duża ilość małych dzieci na 

posesjach przyległych, a mieszkańcy zwracają u~agę że kierowcy w tym 

miejscu kierują swoimi pojazdami nieprzepisowo i może dość tam do wypadku. 

Proszę również o ustawienie w miejscy wyjazdu z mostku w stronę młyna na tej 

ulicy lustra, gdyż duże natężenie ruchu oraz zasłaniające bezpieczny wyjazd 

drzewa stwarzają problemy z wyjazdem w dodatku pod górę z tego miejsca. 

Gdyby był problem z ulokowaniem progu zwalniającego lub lustra proszę o 

telefon pod numer 601 956084. Chętnie wezmę udział w komisji która ocenia 

zasadność takich wniosków. 

(podpis) 


